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Møde dato 
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Mødested 

Mødelokalet på 1.sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00  

Møde nr. 

6 

Mødeleder  

Rikke Fræhr Piihl 

Afbud til 

Rikke Fræhr Piihl 

Deltagere:    

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn,  

Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, 

Rikke Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, 

Bo Lemming, Ulla W. Nicolaysen, Christina 

Wittrock 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Jan H. Pedersen, Karin Stoltenberg, Jacob Bøgh, Ulla W. Nicolaysen 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af 

referat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

 

Sygemelding og jobskifte hvad er 

årsagen?? 

 

LA savner processen i dagsorden - er et 

punkt til drøftelse eller info eller 

beslutning. 

2 Nyt fra formand 

Principper: Udarbejdelse af princip for 

tur i 6. klasse - hvem vil? 

 

Nyt fra skolebestyrelsen 

 

 

Har været til møde med HGIF og DIF – 

bevæg dig for livet lukkes ned, da HGIF 

ikke har ressourcer til at deltage. Vi 

forsætter dog med de tiltag som er sat 

i værk.  

 

Lejrskolens indhold skal kvalificeres. 

Rikke og Jacob S. vil gerne komme 

med et udkast til et princip for dette. 

Økonomien skal huske at tænkes med. 
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Side 2 

LA gør opmærksom på at 

folkeskoleloven skal overholdes vedr. 

lejrskole. 

3 Nyt fra skolen 

De gode historier 

Fuglehuse: I håndværk og design har 

6.klasse lavet fuglehuse. De er blevet 

hængt op i masterne ved boldbanen. 

Der bliver indkøbt et video kamera til 

at sætte i det ene af fuglehusene, så 

vi på mobilen kan følge med i, hvad 

der sker. Vi håber og regner med, at 

dette kan inddrages i N/T 

undervisningen. 

 

Opstart af GLO: 

Vi har fået positive tilbagemeldinger 

fra forældre på opstarten af glidende 

overgang, Fx: Det var en dejlig start 

og vi følte os velkomne  

 

OUH 

Vi har fået stor ros fra afdelingen for 

børn. De er super glade for 

samarbejdet med Harte Skole, og de 

ville ønske at det gik ligeså 

gnidningsfrit i forhold til andre skoler. 

Roserne går på: ordentlige rammer 

for støtte og kørsel, god 

kommunikation, støtte til både barn 

og familie, samt flow i samarbejdet. 

 

Ulla W Nicolaysen: er sygemeldt med 

stress. Det er uvist, hvornår hun 

vender tilbage. Resultatet er at Bo og 

Louise har fået ekstra opgaver. 

Samtidig står fagfordelingen for døren 

både på undervisningsdelen og i SFO. 

 

SFO Forældreråd: Forældrerådet har 

ikke fungeret i indeværende skoleår. 

Der var planlagt et møde i uge 13, 

hvor Ulla sygemeldte sig. Jeg har 

 Infopunkt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen sender en hilsen til 

Ulla. Rikke tager sig af det.  
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Side 3 

aftalt med forældrerådet, at vi først 

starter op i kommende skoleår. 

 

 Om-konvertering af UU §16b 

Ansøgning er lagt som bilag 

 

LA har lavet en kommentar. Den 

vedhæftes referatet. CW understøtter 

at det er ærgerligt at vi ikke har været 

skarpe nok i vores ansøgning. Tid har 

været en medvirkende årsag. 

Processen har været lang og sluttede 

for brat pga deadline.   

LA har opfordret til at vi beslutter på 

næste møde om vi skal inspireres af 

Skanderup – Hjarup skole vedr. 

legeplads. 

 Henvendelse fra 6.klasse 

Bilag er lagt som bilag 

 

Louise orientere bestyrelsen vedr. 

henvendelsen samt løsningen af ledige 

stillinger i 6.klasse. Begge stillinger 

blev besat af læreruddannet vikarer. 

Den ene endda linjeudannet tysklærer. 

Louise siger desuden at det var en fejl, 

at de ikke blev underrettet om dette.  

Vedr. fagdag er det også rigtigt, at 

ledelsen havde overset at Lene 

Frederiksen skulle have haft klassen. 

Inge Luise (tidligere lærer) blev sat på 

fagdagen. 

Debat om dialog og information. Vi skal 

blive bedre til at informere i løbet af en 

proces i stedet for kun at informere om 

løsningen.  

Louise indbyder til dialogmøde for 

klassens forældre. Rikke og Jacob S. og 

evt. flere deltager. Princippet vedr. 

kommunikation mellem skole og hjem 

skal lige checkes op inden mødet. Det 

gør LM. 

 

 Undersøgelse af årsager til 

forældrenes valg af privatskole 

eller friskole 

BUF beder skolebestyrelsen om at 

At man har fjernet 7.klasse har den 

største effekt. Skal der laves en kalkule 

vedr. hvad det koster af have en 

7.klasse? Hvad koster en elev? Louise 

undersøger det og sender det til Jacob. 

For lille et grundlag for at lave en seriøs 

undersøgelse.  
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Side 4 

komme med sit bud i forhold til 

rapporten 

 

Vores skole er ikke repræsenteret i 

undersøgelsen da det kun er skoler 

med overbygning der er med.  

 

Jacob K laver et svar.  

 Skoleårets planlægning 

 Timefordelingsplan 

 Ledelsens tanker om 

ansøgning om flere 

inklusionstimer i indskolingen 

 Ledelsens plan for 

arrangementer mellem 

institutioner og skolen 

 

 

Timefordelingsplanen er vist og 

godkendt.  

 Regnskab for 2016 og budget 

2017/LM 

Pga samkøring af 2 

regnskabssystemer, er der ikke 

detaljerede forbrugstal på regnskab 

for 2016.  

 

Har du i øvrigt spørgsmål til tallene, 

så mail til cbhe@kolding.dk senest 

mandag (2. påskedag). Så får du svar 

på SB-mødet. 

 

Regnskaber er til orientering. Skriv til 

Charlotte hvis man har spørgsmål. 

LA mener, at vi skal have behandlet 

punktet her på mødet, i stedet for at 

skulle skrive til Charlotte. På næste 

møde tages pkt op igen.  

 

Vi skal blive skarpe på hvad 

bestyrelsens rolle er.  

 Skolefest 

Husk til skolefest 2017: 

Det skal aftales, hvordan resten af 

maden kommer over til skolen.  

Vigtigt at det aftales, hvem af skolens 

medarbejdere, der er tilstede til sidst 

for at være behjælpelige med ting der 

evt skal over på skolen. 

Plan for hvad der skal ske. 

Hvad er målet med festen? 

Vigtigt med en god kontakt til GLO. 

 

I 2016 var der uoverensstemmelse 

ved bestilling af borde mm til 

skolefesten. Bestyrelsen vil stå for 

bestillingen fremover. 

 

 

Udsat til næste møde.  

 

 

mailto:cbhe@kolding.dk
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Side 5 

 Evt. Sygemelding og jobskifte hvad er 

årsagen skal på som pkt til næste 

møde. 

 

Skal vi have oftere møder i SB? 

Mere effektiv dagsorden samt mere 

fokus på tiden til hver enkelt pkt. Det 

tages op på næste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


